
 

 

Zápis z jednání Výkonného výboru Jihomoravského a Zlínského kraje 

 

Termín: 6. 5. 2020 

Místo:  Sekretariát JMaZL regionu (Vídeňská 9, 639 00 Brno) 

Čas jednání: 17:00 – 19:45 

Účast:  Petr Galasovský, Bedřich Chromek, Monika Chromá, Jan Krkoška, Pavel Rochovanský, 

Petr Šíma 

Sekretariát: Pavel Brückner, Michal Havelka, Petr Plodík 

Zapisovatel:  Michal Havelka 

Ověřovatel: Petr Šíma 

 
Program jednání: 

1) Úvod, přivítání 

2) Zpráva z jednání celostátního VV 

3) Zpráva z jednání regionálních sekretářů 

4) Informace ze sekretariátu 

5) Materiály z regionálních komisí 

a. LK 

b. KMM 

c. KRD 

d. KMK – nábory rozhodčích, kultivace prostředí 

6) Informace ohledně situace COVID-19 – rady k fungování oddílů, nastavení příští sezóny 

7) Čerpání rozpočtu 2020 a jeho aktualizace 

8) Regionální valná hromada  

9) Různé 

 
 

Ad1) Hejtman Bedřich Chromek přivítal všechny přítomné a zahájil jednání. Ověřovatelem zápisu Petr Šíma. 

Schválen program jednání. 

 

Ad2) Petr Galasovský informoval o bodech z březnového a dubnového jednání VV. Došlo k úpravám 

v programech podpory na základě návrhu KRO. Došlo ke zrušení programu na cestovné. Byly předloženy 

úpravy legislativních předpisů, zejm. v případě řízení soutěží z hlediska kontumací utkání. Úprava práce 

s krajskými výběry. Řešena změna v koncepci regionálních rozvojových plánů. 

 

Ad3) Petr Plodík informoval o hlavních bodech z jednání RS: 

- Z. Mlčoušek informoval o doplnění Divize – bude uplatněn regionální princip. 

- Systém přihlášek do 1. ligy dorostenců – koeficient pořadí dorostenců, starších žáků a pokut za 

neplnění podmínek. 

- J. Furmánek informoval o novinkách z matriky - elektronické vyřizování přestupu a hostování. 

- Krajské valné hromady. 

- Práce s oddíly a plánování schůzek regionálního manažera s oddíly. 



 

 

Ad4) Informace ze sekretariátu – Petr Plodík informoval o návratu k běžnému režimu provozu regionálního 

sekretariátu. Od 4. května jsou všichni zaměstnanci regionálního sekretariátu přítomni opět v kanceláři a 

končí tak opatření, kdy pracovali na dálku. Nejpozději od pondělí 11. května budou již ve zcela běžném 

režimu fungovat všechny úseky ČF. 

 

Ad5) Materiály z regionálních komisí: 

a) LK – Pavel Brückner za regionální LK informoval o změnách v řízení regionálních soutěží: 

- Zvýší se počet postupujících a sestupujících družstev v mužských soutěžích. 

- Dojde k úpravám v soutěžích starších žáků – Liga starších žáků bude hrána košovým 

systémem. 

- Možnost rozdělení soutěží dorostenců a juniorů do 2. ligy a 3. ligy – bude řešeno na základě 

přihlášek do celostátní soutěže a počtu družstev v regionu. 

- Na základě rozhodnutí KRD došlo ke zvýšení odměn rozhodčím v soutěžích kategorií 

starších žáků a vyšších. 

b) KMM – Petr Šíma informoval o připomínkování materiálu k práci s talentovanou mládeží ze strany 

regionální KMM. 

c) KRD – Petr Galasovský a Michal Havelka informovali o proběhlém jednání KRD: 

- Úprava podmínek pro zařazení rozhodčích na Nejvyšší regionální listinu. 

- Doplnění bloku na základy první pomoci do školení dvou nejvyšších listin. 

- Rozdělení rozhodčích na regionální listiny pro příští sezonu. 

- Posuny rozhodčích na celostátní listiny. 

d) KMK – Jan Krkoška a Michal Havelka informovali o jednání komise marketingu a komunikace. 

Komise připravuje dvě zásadní aktivity, a to nábory rozhodčích a kampaň na kultivaci prostředí. 

Členové VV byli seznámeni s detaily obou kampaní. Vzhledem k rozsahu obou projektů jsou komisí 

prozatím kompletně zpracovány záměry kampaní. Jejich finální podoba je rozpracována, počítá se 

s plnou realizací obou projektů od sezony 2020/2021 a jejich dalším vývojem v budoucím období. 

Jan Krkoška vyzval členy VV, aby se neváhali zapojit s dalšími návrhy týkající se těchto kampaní. 

Krátká diskuse. 

Ad6) Situace ohledně koronaviru – Petr Plodík stručně informoval o aktuální situaci. Dochází k postupnému 

uvolňování opatření. Český florbal informuje aktuálně o všech nových změnách v situaci všechny oddíly. Od 

11. května by mělo dojít k umožnění tréninků v oddílech. 

 

Ad7) Čerpání rozpočtu – Petr Plodík informoval o aktuálním čerpání rozpočtu a jeho aktualizaci, a to i 

vzhledem k ovlivnění čerpání rozpočtu vzhledem ke koronaviru. Je nutné dořešit přesnou podobu práce 

s talentovanou mládeží. 

 

Ad8) Regionální valná hromada – Petr Plodík informoval, že regionální valná hromada byly odsunuty na 

přelom srpna a září.  

 

Ad9) Různé – Monika Chromá představila návrh, aby se upravila možnost hrát soutěž mladších žákyň ve 

vybraných turnajích systémem 4+1. Petr Šíma zdůraznil, že v současné době musí být dodržen platný Pokyn 

k řízení regionálních soutěží, který jasně nařizuje hrací systém 3+1. Jediná možná forma je, že Komise 

ženského florbalu bude tuto možnost připomínkovat celostátní KVM. 



 

 

 

Krátká informace o realizaci Mistrovství světa juniorů 2021, které proběhne v Brně. Finále poháru by mělo 

proběhnout taktéž v Brně. 

 
Termín příštího jednání: dle domluvy členů VV v týdnu od 8. do 12. června, Brno 


